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Protokoll styrelsemöte S04

Närvaro: Erik Iveroth Ordförande
Jonatan Jonsson Sekreterare
Linus Svensson Skattmästare
Henrik Andersson Överphös
Johanna Lynn Industrimästaremästare
Gustaf Scheja Källarmästare
Mårten Bengtsson Programmästare, Fr.o.m. §7
Simon Kämpe Sexmästare
Joakim Svensson

§1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl 12:04.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Joakim Svensson adjungerades.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget §7.5 Sponsring.

§5 Föregående mötes
protokoll

Punkten bordlades.

§6 Beslutsuppföljning Jonatan meddelade att en mall är framtagen och kommer vara i
drift till nästa vecka.

# Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
1 Sammanfatta ProMo-

bilkontraktet
Johanna Lynn S03 5/2 S04 12/2

2 Ta fram styrdokument
för uthyrningen av
iDéts och sektionens
inventarier

Gustaf Sche-
ja och Simon
Kämpe

S02
29/1

S04 12/2

§7 Meddelanden Linus meddelade att bokslutet är färdigt, men ska ses över igen
efter några påpekanden från Skattmästarens privata granskare.

Gustaf meddelade att man måste vara noggran med att hålla
sitt kort mot SALTO-läsarna tillräckligt länge så att de hinner
läsa. Alla med access ska få sina koder importerade från TRAX-
systemet, men det tar sin lilla tid.

Mårten meddelade att D’härDu har fått bra respons men att han
inte riktigt har tid att hålla i det längre, och han uppmanade sty-
relsen att tillfråga folk som kan tänkas vara intresserade.

Johanna meddelade att ENEA håller företagskväll ikväll med 67
anmälda allt som allt, att Tactel har företagskväll nästa vecka
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med hittills 30 anmälda och att det fortfarande är väldigt få som
anmält sig för att hjälpa till på teknikfokus.

Jonatan meddelade att det finns ett stort behov av hjälp med
hemside-utveckling på många andra sektioner, och att detta del-
vis diskuterades på Informationskollegiet i lördags.

Erik meddelade att Styrelseaffischen är färdig, att det var shiph-
tesgasque i fredags och kollegieutbildning för styrelsen i lördags.

§7.5 Sponsring Erik meddelade att Kombitech är intresserade av att sponsra sek-
tionen på något sätt. Styrelsen diskuterade möjligheten att få peng-
ar till kyl och frys, eller en diskbänk i köket.

§8 Köket Erik berättade att han haft möte med hantverkare och represen-
tanter från Akademiska Hus om köket. Det kommer bli gjort i
sommar, och styrelsen bör ha satt ihop ett färdigt förslag i slutet
av mars.

§9 ProMobil Styrelsen beslöt att Industrimästaren sammanfattar kontraktet
och skriver ner sina synpunkter på det.

§10 Övrigt Erik påtalade att vi måste bli bättre på att meddela PH inför fes-
ter, samt skicka en bild på ansvarig till securitas.

Erik meddelade att styrelsetröjorna är redo att beställas.

Mårten fick med anmärkning godkänt för städningen av styrel-
serummet.

§11 OFMA Mötesordförande Erik Iveroth förklarade mötet avslutat kl 13:04

Vid protokollet

Jonatan Jonsson
Sekreterare

Justeras

Erik Iveroth
Ordförande
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